
 Referat fra rådsmødet afholdt den 18 OKT 2023 i Egehytten  klokken 1900. 
 
 

Dagsorden til rådsmødet. 
 

1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Nye jagttider på då/kronvildt(minus hjorte) 
4. En status over mårhundereguleringen. 
5. Nyt fra det grønne råd. 
6. Nyt fra øvrige medlemmer. 
7. Nyt fra jægerforum nord samt syd. 
8. Nyt fra brugerrådet. 
9. Årsmøde 2024. 
10. Everfox træningsanlæg. 
11. Seneste nyt fra kystvandrådet. 
12. Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 

 
 
 
Ad. 1 Formanden bød velkommen og der har været kredsbestyrelsesmøde siden sidst på 

mødet var der lidt opsamling på hvad der er sket siden sidst. Der også været diskuteret 
natursyn og hvad er biodiversitet egentlig er, og dækker over. Så har der været 
arbejdet med kommunes energi planlægning. (solceller/vindmøller/Power 2X) hvor 
Kim har sendt rådets oplæg til kommunen. 

 
Ad. 2 Blev godkendt. 
 
Ad. 3 Se på DJ hjemmeside under kreds 2 her ligger materialet fra mødet i Idom.  
 https://www.jaegerforbundet.dk/media/22255/protokol-fra-gruppearbejde-jagttider-

2024-k2.pdf 
 Kim refererer fra mødet i syd som blev afholdt ved Give og de to indstillinger kom til 

at ligne hinanden meget. 
 
Ad. 4 Der er udsendt en mail omkring en temaaften omhandlende mårhunde den 25 NOV 

2023 i Aulum. Der er nedlagt 155 mårhunde med et forbrug på 14053 km. De private 
har nedlagt 62 mårhunde med et forbrug på 13610 km. 

 Mårhunde kamera penge bliver fordelt efter mødet.  
 
Ad. 5 Ingen møder afholdt siden sidst. 
 
Ad. 6 Stauning har fået penge til grillhytte med videre, men mangler byggetilladelse. Ådum 

jagtforening har fået penge til nye kastemaskiner. Sædding skydebane er stadig ikke 
godkendt. Nogle jagtforeninger oplever at der medlemmer bliver udmeldt uden grund. 

 Thue fortalte lidt om disse ducktubes og noget om hvordan det kunne organiseres i 
kredsens regi`, laver man dem selv koster den ca. 150,00 kr., der kommer nærmere om 
det videre forløb herfra rådet, er der foreninger der arbejder med ducktubes i forvejen, 
vil vi gerne høre nærmere omkring det. Høstdrab på rålam kunne måske løses gennem 
et samarbejde med landboforeningen ved brug af deres markplaner, ved opsætning af 
jernpæle med en markeringer, med ca. 50 meters afstand. 
Peter Bach Tøgersen er navnet på den nye skovrider i Blåvandshug. 

 Janette har trukket sig fra jægerrådet. 



 
Ad. 7 Ingen møder afholdt siden sidst. 
  
Ad. 8 Ingen møder afholdt siden sidst. 
 
Ad. 9 Næste årsmøde bliver den 23. JAN 2024 i Højmark.(emner søges af Kim) 
 
Ad. 10 Kim takkede Bo for arbejdet med Everfox anlægget, der mangles nu en 

byggetilladelse til området ved No, og der skal nu uddannes nogle instruktører som 
kan betjene anlægget.  

  
Ad. 11 Kystvandrådet er nu nedsat og der nu sat ? ved, om hvor og hvor meget spildevand der 

udledes til Ringkøbing Fjord, og der er også sat ? ved, om spildevandsafgifterne bliver 
betalt efter reglerne.  

 
Ad. 12 Kim er indtrådt i trækvildtudvalget. 
 Tovholder på vildtstriber er Thue, Anders og Karsten Andersen indtil videre. 
 Tovholder på energianlæg Preben indtil videre. 
 Tovholder på hjortevildt i den nordlige region er Asger.  
 KIRBY har opkøbt 403 HA landbrugsjord mellem Finderup og Herborg og der skal 

nu plantes skov i hele arealet. 
Næste møde bliver den 28 NOV 2023 klokken 1900 i enten Højmark eller i 
Egehytten, Kim undersøger og vende tilbage med svar. 
Der er kommet nyt takster i forbindelse braklægning.(se vedhæftede bilag)  

 
 
 
 
Ole L. Pedersen 
Sekretær i Jægerrådet 
20 46 34 42 
 
 
 
 
 
  
  
  
 
 
  
 


